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 Hvad vil vi gerne opnå? Hvorfor stilles forslaget? 
 Med rådmandens spareforslag fra 2023 om at nedlægge buslinje 22, mistede en stor gruppe 

 ældre på Langenæs deres busforbindelse og dermed også muligheden for at komme rundt i 

 Aarhus. 

 Forvaltningen henviser til den offentlige trafik på Skanderborgvej og Ringgaden, men de 

 tager ikke højde for, at der i flere af byggerierne på Langenæs bor mange ældre, som er 

 gangbesværede, og for hvem bussen var en vigtig livslinje til resten af Aarhus. 

 Med besparelsen spares der omkring 7 millioner på den offentlige trafik i Aarhus, og linje 22 

 var den linje, som havde den laveste selvfinansieringsgrad. Derfor er det urealistisk at 

 genoprette ruten. 

 I Danmarksdemokraterne mener vi dog, at det er vigtigt, at vi ikke glemmer de ældre, som er 

 blevet efterladt på perronen. I en tid med et øget fokus på færre biler og flere med den 

 offentlige transport, bør vi derfor være kreative og se på nye løsninger. 

 En løsning kunne være at oprette et nyt transporttilbud, hvor man som passager kan bestille 

 en transport fra Langenæs til nærmeste knudepunkt og derfra komme videre. Et alternativ 

 kunne også være at lave enkelte afgange med en mindre bus i løbet af dagen for at sikre, at 

 områdets ældre stadig kan komme til ærinder i Aarhus. 

 Derfor foreslår Danmarksdemokraterne 

 1)  At der afsættes midler til en offentlig transport løsning til Langenæs 
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